
Protoköl nr 1212024
z posiedzenia Rady Nadzorczej Spöldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej z 30 grudnia 2024 roku

Posiedzenie odbylo sig na Swietlicy Spotdzielni Mieszkaniowej im. Wladyslawa Orkana
w Limanowej przy ul. Jana Pawla II 19.

W posiedzeniu udzial wzigli:
1. Pan Kita Bartlomiej - Przewodniczqcy
Z.PaniKitaZofraZastgpca- sp62nila sig ibralaudziaN. w glosowaniu od uchwaty nr 57124

3. Pan Jasica Krzysztof - Sekretarz
4. Pan RyS Piotr
5. Pan RyS Grzegorz
6. Pan Zbigniew Kempny
7 . PanJakub Toporkiewicz

Yzlonkowie Zaruadu SM:
- Antoni Rög
- Piotr Zoh
- Teresa WoZniak

Lista obecnoSci w zalqczeniu.

Porzqdek posiedzenia:
I) Przyjgcie porzqdku obrad.
2) Przyjgcie prolokolu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zarzqdu:

A) Omöwienie spraw bie24cych.
4) Zatwierdzenie plandw pracy RN i jej komisjina2025 rok.
5) Sprawy wniesione.

\2,/

Ad. 1. Na pocz4tku spotkania Przewodniczqcy Bartlomiej Kita pr4rwitaN czNonköw Rady

Nadzorczej i go3ci a nastgpnie odczytat porzqdek obrad, ktöry zostaN przyigty bez zm\arr

podczas glosowania.

Rody Nadzorczej Spötdzielni Mieszkaniowej im. Wladystawa Orkana w Limanowej w spra-

wie przyj gcia porzqdku posiedzenia.
Rada Nadzorcza Spötdzielni na podstawie $ 7 regulaminu postanawia
przylqö porzqdek posiedzenia i zgodnie z nim prowadziö zebranie.

Uchwala nr 5512024 w zal4czniku

Ad.2. Nastgpnie odczytanoprotoköl z poprzedmego posie dzenia|töry, zostal ptzryiEty.

- U c h w a I a nr 56/2024wzal4czniku.

Na podstawie listy obecnoSci podpisanej przez cztonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnoSö posiedzenia i wladnoSö do podejmowania uchwal.



' 4d.3. Sprawy Zzrz4du
A) Omöwienie spraw bieZqcvch:

- Zostalo przedstawione, zestawienie rozliczenia podstawowego funduszu remontowego
wszystkich bloköw.
- Pan Prezes poinformowal 2ebgd4montowane nawiewy w oknach na klatkach schodolvych
w blokach.
- ZarzEdporuszyl kwestig \<t6ra,bgdzie omawiana na spotkaniach osiedlowych a mianowicie
mieszkaricy zapomnieli 2e majq obowi4zek zglaszartia remontu swojego mieszkania.
- Zarzqdpoinformowal 2e odbyl spotkanie z Komisj4 RN ds. GZM.
- Zarzqd poinformowal 2e odbyl spotkania z trzema Wspdlnotami Mieszkaniowymi gdzie
zostaly przedstawione kalkulacjg nowych stawek za sprzqtarrie, za obslugg ksiggowo1ci i za-

rzqdu.
- Zarzqd poinformowal 2e po otrzymaniu faktur za gaz i ich rczliczeniu zostany przedsta'
wione wyniki RN.
- Na osiedlu Pilsudskiego I i II trwala wycinka drzew i pielggnacjazieleni.

, Pan Prezes poinformowal 2e banki podtrzymaNy cen za obslugg SM dlatego w tej kwestii
Yie zmienilo sig nic. .

- Pan Prezes poinformowal 2e Polskie Koleje Pafstwowe nie prowadziLy Zadnych rozmöw
z Zaruqdem SM, co jest bulwersuj4ce bior4c pod uwagg 2e za?'res prac obejmuje tereny
w jurysdykcji SM.
- Trwa inwentaryzacja Srodköw trwatych ( budynki, maszyny, urzqdzenia, samochody) po

ktörej, b gdzie sporzqdzony \ przedstawiony raport.

Ad.4. Zatwierdzenie planöw pracy RN i jej komisji na 2025 rok.

Przewodniczqcy przeczytal plan pracy RN, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Gospodarki
Zasobarcti Mieszkaniowymi a nastgpnie podjgto uchwalg.
Uchwala 5712024 w zal4czniku.

Ad. 5. Sprawy wniesione.

Zostal przedstawiony Protoköl z posiedzenia Komisji RN ds. GZM k1öre, odbylo sig

23.12.2024 roku. Po jego odczytaniu, czlonkowie RN dyskutowali nad sprawam\ zawartymi
w dokumencie m.in. o zaniedbaniach w nadzorze po kontrolach kominiarskich, braku infor-
macji od poprzedniego zarzqdu odno6nie podjgtych decyzji w zmniejszeniu powierzchni
grzewczej wybranym lokalom u2lrtkowym, zaniedbaniach w kontrolach GZM oraz spraw

nal\czania czynsztt Wspölnotom Mieszkaniowym. RN zastarnwiala sig jak to jest mo2liwe
2e jedna ze wspölnot mieszkaniowych posiada dtug i przez tyle lat poprzedni Zarzqd nie po-

tr afiL te g o wye gzekwowaö . Protokö | w zalqczniku.

Kolejny termin spotkania RN wyznaczonyjest na 16.01 .2025 roku.

Sekretarz Radv Przewodniczacv-)- --rl1 "iL/4--i t? /'e'
Bartlomiej Kita
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